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ILVO-proefboerderij Merelbeke  -  Onderzoeken dierenwelzijn

In een recente communicatie vernamen we dat het Instituut voor Landbouw-, Visserij- en 
Voedingsonderzoek (ILVO) en het departement Landbouw een gezamenlijke investering 
van 2,3 miljoen euro doen in een experimentele pluimveekwekerij op de site van 
Merelbeke. De investering wordt gedragen door het departement Landbouw, maar in de 
aankondiging wordt ook uitdrukkelijk verwezen naar dierenwelzijn als een van de 
onderzoeksdoelstellingen.

Inzake pluimvee zijn er verscheidene problematieken waar experimenteel onderzoek 
werd aangekondigd of als wenselijk aanzien: de elektrische verdoving tijdens het 
slachtproces, de kwestie van verenpikken en borstbeenfracturen bij scharrelkippen, het 
verhoogde besmettingsrisico bij uitloop in open lucht enzovoort. Ik ben dan ook zeer 
benieuwd naar de ambities en planning.

1. Zijn er al concrete dierenwelzijnsonderzoeken gepland in de te realiseren 
pluimveekwekerij in Merelbeke? Zo ja, welke? In welk tijdpad wordt hiervoor 
voorzien?

2. Op welke manier zijn de diensten van de minister betrokken bij de realisatie en het 
beheer van deze site?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (279), Ben Weyts (280).



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 280 van 22 januari 2020
van SOFIE JOOSEN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Hilde Crevits, Viceminister-
president van de Vlaamse Regering, Vlaams minister van Economie, Innovatie, Werk, 
Sociale Economie en Landbouw.


